
 
 

ZAPISNIK 

4. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA EVROPSKE PRAVNE FAKULTETE  

20. 3. 2023 
 

 
TRAJANJE SEJE: 14:00 - 16:00 

PROSTOR:  Sejna soba na Evropski pravni fakulteti v Ljubljani  
 
 

Prisotni člani ŠS EVRO-PF: Maja Remec, Neja Marc, Nik Brcar, Simon Ašič, Tea 

Kelavić, Ana Intihar Marulc, Zala Murn in Nika Tavčar  

Prisotni zunanji sodelavci: Sebastjan Svete 

Odsotni člani ŠS EVRO-PF: Matic Grum 
 

Dnevni red 3. redne seje: 

1. Prisotnost članov  

2. Potrditev dnevnega reda 3. redne seje ŠS EVRO-PF 

3. Poročanje o sestanku z vodstvom fakultete 

4. Souporaba e-poštnega naslova  

5. Poročanje o delovanju ŠS-EVRO PF 

6. Pregled prihajajočih aktivnosti ŠS-EVRO PF 

7. Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika 

8. Razno 
 
1. točka (Prisotnost članov) 

 
Na seji je prisotnih 8 od 9 članov Študentskega sveta in en zunanji sodelavec.   

 
Član Matic Grum svoje odsotnosti ni predhodno opravičil. 
 

2. točka (Potrditev dnevnega reda 4. redne seje ŠS) 

Soglasno se potrdi predlagan dnevni red. 

 

3. točka (Poročanje o sestanku z vodstvom fakultete)  

 

Maja pove, da se je 9. 3. 2023 izvedel sestanek z vodstvom fakultete, na katerem sta 
bila prisotna tudi dva člana Študentskega sveta Evropske pravne fakultete (v 
nadaljevanju ŠS Evro-PF), in sicer Simon in Ana. Maja pove, da nam je tudi sama že 



posredovala zapisnik dotičnega sestanka preko e-pošte. Pove, da se v prihodnjem 
študijskem letu predvideva osvežitev akademskega kadra. Dekan Evropske pravne 
fakultete (v nadaljevanju Evro-PF) izr. prof. dr. Boštjan Brezovnik se na Inštitutu za 
sodno medicino dogovarja za izvedbo projekta Ogled sodnih obdukcij, za koordinacijo 
katerega je zadolžil Simona Ašiča. Pove, da je dekan prav tako izpostavil novico, da 
obstaja velik interes za ustanovitev univerzitetne televizije, pri čemer bi se vzpostavilo 
sodelovanje med Evropsko pravno fakulteto Nove univerze, Pravno fakulteto Univerze 
v Ljubljani in Akademijo za gledališče, radio, film in televizijo, z namenom, da se v 
medsebojnem sodelovanju začnejo snemati dokumentarni filmi, za kar bodo objavljeni 
tudi določeni natečaji, s ciljem, da se fakultete med seboj povežejo in skupaj začnejo 
ustvarjati vsebine kot so skupna televizija, snemanje podcastov z določeno temo itd. 

 

Maja pove, da bo na fakulteti organiziran tudi dogodek z naslovom Posvet z dekanom, 
na katerem želi dekan Evropske pravne fakultete, izr. prof. dr. Boštjan Brezovnik, dobiti 
neposredne informacije s strani študentov glede samega zadovoljstva s študijem in se 
seznaniti z njihovimi morebitnimi predlogi, kritikami ali pripombami ter spoznati, kje 
obstajajo možnosti za izboljšavo. Ta dogodek bo potekal preko aplikacije Zoom in sicer 
po stopnjah študija. Predviden datum izvedbe dogodka je v zadnjem tednu meseca 
marca oz. najkasneje do 19. aprila. ŠS Evro-PF je bil na sestanku tudi povabljen, da 
na dogodku na kratko predstavi svoje delovanje (5-10 minut) in da spodbudi študente 
k sodelovanju na dogodku. Prav tako se obeta obisk NAKVIS-a, pri čemer bodo člani 
študentskega sveta Evro-PF kot predstavniki študentov prav tako pozvani k udeležbi 
za dajanje mnenj.  

 

Maja preda besedo Ani, ki je prav tako bila prisotna sestanku z vodstvom.  

 

Ana pove, da je bilo na sestanku z vodstvom nekaj povedanega tudi o tekmovanjih. 
Pojasni, da je pravilnik internega tekmovanja, ki bo izveden v okviru Nove Univerze, 
že spisan in dokončan, vendar še ni potrjen, bo pa najverjetneje potrjen na sestanku z 
rektoratom, ki bo potekal v sredo, 22. 3. 2023. Datum izvedbe tekmovanja naj bi bil 
predviden med 12. ter 19. aprilom, in sicer najprej v  kvalifikacijskem delu, potem sledi 
pisni del in na koncu v obliki ustnih zagovorov. Sodelujoče naj bi ocenjevala 5-članska 
komisija, naloga vseh sodelujočih študentov pa je, da sestavijo ekipo, v kateri 
sodelujejo po trije študentje. Predvideno je, da skozi kvalifikacijski del pride najboljših 
10 ekip. Želja fakultete in same univerze je, da se dolgoročno vzpostavi neko 
mednarodno tekmovanje. Tema še ni točno znana, se bo pa zagotovo nanašala na 
ustavnost in človekove pravice.  

 

Ana prav tako pove, da v okviru ŠS NU potekajo dogovori, da bi se objavil razpis za 
varuha študentovih pravic, za katerega volitve bodo predvidoma sredi aprila, vključeni 
pa so tudi v rektorsko konferenco. Pojasni tudi določeni spremembi, in sicer, da se 
poenostavljajo pogoji za doktorski študij glede objave člankov ter da se obeta 
vzpostavitev izbirnega predmeta Sodna medicina, v okviru katerega bi bili mogoči 
ogledi sodnih obdukcij. 

 

 

 

 

 



4. točka (Souporaba e-poštnega naslova) 
 
Maja pove, da je bilo na sestanku z vodstvom fakultete tudi govora o e-poštnem 
naslovu ŠS Evro-PF in o njegovi souporabi s preostalimi člani ŠS Evro-PF. Pove, da 
trenutno obstaja sistem, po katerem ima dostop do e-poštnega naslova samo 
predsednik ŠS Evro-PF, torej ona sama. Pove, da sta pobudnika za vzpostavitev 
novega načina uporabe e-poštnega naslova bila člana ŠS Evro-PF Ana in Simon, ki 
sta bila zaradi naslovljene pobude na fakulteto tudi povabljena na sestanek z vodstvom 
fakultete, o čemer sama ni bila obveščena. 
 
Nika pripomni, da ni pravično do ostalih članov ŠS Evro-PF, da sploh niso bili 
obveščeni glede dane pobude na fakulteto, niti za sodelovanje na sestanku in da je to 
stvar, ki sodi v reševanje in glasovanje s sodelovanjem vseh članov ŠS Evro-PF znotraj 
samega ŠS.  
 
Ana pove, da smo se že na prejšnji redni seji ŠS Evro-PF o tem pogovarjali, vendar 
ker ni bilo interesa po dogovoru o souporabi, se je poslala pobuda na vodstvo fakultete, 
katere namen ni bil vzbuditi občutek, da ŠS Evro-PF ne deluje enotno, ampak je bila 
želja po tem, da se dokončno uredi souporaba e-poštnega naslova ŠS Evro-PF.  
 
Neja pove, da smo se že na prejšnji seji pogovarjali o souporabi, ampak da nismo prišli 
do zaključka, niti nismo izvedli glasovanja za vzpostavitev souporabe e-poštnega 
predala ali proti njej, kar bi bilo najbolj primerno in demokratično, glede na to, da je to 
stvar, ki se navezuje na vse člane ŠS Evro-PF.   
 
Ana pove, da je glede same organizacije dogodkov boljše, če se sporočila pošiljajo iz 
uradnega e-poštnega naslova in ne zasebnega e-poštnega naslova, vendar ker ni bilo 
želje po tem, da bi razširili dostop do uradnega e-poštnega naslova, je Ana dobila idejo, 
da se vzpostavi nova domena Evro-PF, s katero bi se vse poenotilo. Pove, da je to tudi 
razlog, zakaj sta se s Simonom udeležila tega sestanka, kot pobudnika za novo 
organizacijo souporabe e-poštnega naslova. 
 
Maja pove, da je bila na sestanku z vodstvom omenjena tudi transparentnost pri predaji 
informacij članom, in sicer, da bi se s tem, ko bi e-poštni predal imeli v uporabi vsi člani, 
s tem tudi povečala transparentnost informacij, ki jih prejmemo na e-poštni naslov ŠS 
Evro-PF. Maja doda, da vse informacije, namenjene vsem članom ŠS Evro-PF, 
posreduje članom v najkrajšem možnem času in da njen namen ni česarkoli prikrivati.  
 
Simon pove, da na sestanku ni bilo namena za izpostavitev problema transparentnosti, 
saj Maja posreduje vse informacije korektno in dovolj hitro, ampak, da je razlog dane 
pobude v tem, da Majo kot predsednico s souporabo e-poštnega naslova člani 
razbremenijo določenih del in omogočijo dostop vsem, saj bi s tem imeli vsi lažji 
vpogled v to, kaj se dogaja in dogovarja, predvsem pa zaradi lažje organizacije, 
dostopa do informacij in večje profesionalnosti. Poudari, da bi se v primeru kršitve 
souporabe e-poštnega naslova morale izvesti določene sankcije, kot je npr. odvzem 
dostopa do e-poštnega predala ter ponovna vzpostavitev prvotnega sistema. Prav tako 
poudari, da gre za izkazovanje nekega medsebojnega zaupanja med člani 
Študentskega sveta. 
 
 



Zala pove, da Maja nikoli ni izrazila želje za razbremenitev in da bi morala obstajati 
določena ločnica med ŠS NU in ŠS Evro-PF, saj prihaja do križanja med funkcijami in 
do takih in drugačnih nepotrebnih nesporazumov, ki bili rešljivi že z medsebojno 
komunikacijo članov ŠS Evro-PF, skladno s transparentnostjo, ki mora biti prisotna pri 
vseh članih. 
 
Nika pove, da je naloga predsednika Študentskega sveta ravno ta, da predstavlja 
Študentski svet enotno in kot celoto in da je on tisti, ki nadzira delovanje preostalih 
članov. V primeru kršitev ali  samostojnega delovanja vsakega člana posebej, bi hitro 
lahko prišlo do nereda in zmede, predvsem pa bi Študentski svet lahko izpadel 
neenotno in neprofesionalno, kar je ravno nasprotno samemu namenu Študentskega 
sveta.  
 
Sebastjan pove, da Študentski svet ni namenjen fakulteti ali referencam posameznika. 
Pove, da je njegov namen, da se vsi člani skupaj zavzemajo za skupno dobro 
študentov. Pravi, da je poslovnik delovanja ŠS vsem poznan, tudi glede prenosa 
informacij. Kar se tiče informacij, ne vidi problema v tem, da bi imeli dostop do njih vsi 
člani in da je to stvar zaupanja. Zaupanje mora biti tudi med člani, da predsedniku 
informacije posredujejo ažurno in konkretno. Zaupanje mora vsekakor biti dvosmerno, 
torej da člani souporabe ne bodo zlorabili in da tudi predsednik podaja pravočasne 
informacije.  
 
Sebastjan doda, da če se bo Študentski svet odločil, da bodo imeli dostop do e-
poštnega naslova vsi člani, morajo biti pogoji legitimni, bistvo pa je, da si medsebojno 
zaupamo. Predlaga, da se vzpostavi pravilnik glede same souporabe e-poštnega 
naslova. 

Maja pove, da mora nekdo nositi odgovornost za poslana sporočila, postavi pa se 
vprašanje, kdo bo v primeru souporabe odgovoren. Trenutno na vsa sporočila 
odgovarja predsednik, ki posledično tudi nosi vso odgovornost. Pove, da če se bomo 
dogovorili za souporabo, se moramo dogovoriti tudi to, na kakšen način ter predvsem 
kdo bo odgovarjal na določena sporočila. Poudari, da se mora vzpostaviti nek sistem, 
ki mora biti opredeljen v nekem internem pravilniku. 
 
Sebastjan pove, da je predstavljanje Študentskega sveta res naloga predsednika, 
vendar je po pooblastilu predsednika lahko to tudi nekdo drug. Problem, ki se lahko 
pojavi, je spet v tem, kdo nosi odgovornost za določeno ravnanje. Pravi, da oblika je 
pomembna, vendar je najpomembnejša sama vsebina. Poudari, da se je potrebno 
dogovoriti med seboj, če člani niso zadovoljni s situacijami. Pravi, da se ne sme 
dogajati, da se posamezniki v imenu celotnega Študentskega sveta dogovarjajo za 
stvari, ki se navezujejo na vse člane, brez da bi bili o tem preostali člani o tem tudi 
obveščeni. Prav tako poudari, da je namen Študentskega sveta sodelovanje med 
njegovimi člani, da se ustvari neka pozitivna družba, kjer si med seboj tudi zaupamo. 
Meni, da sta obe stališči pravilni in da ni napačnega odgovora. Med seboj se moramo 
dogovoriti in vzpostaviti pravilnik glede reševanja sporov in glede morebitne souporabe 
e-poštnega naslova. 
 
Maja poudari, da želi, da vsi člani med seboj sodelujejo in da imajo vsi  enake možnosti 
ter da se ne delimo na funkcije. Vse prisotne člane vzpodbudi, da se izjavijo o 
kakršnikoli kritiki, ideji ali predlogu. 
 



Neja kot skrbnica socialnih omrežij ŠS Evro-PF pove, da je opazila, da je nekdo 
odgovarjal na sporočila na socialnem omrežju Instagram.  
Ana pove, da je ona odgovorila na eno sporočilo na Instagramu ter da ni imela namena 
izpodbijati funkcije Neje in se za to tudi opraviči.  
 
Maja pove, da je bila za vodenje socialnih omrežij in vse v zvezi s tem določena Neja, 
in sicer že na prvi redni seji ŠS z danim soglasjem vseh preostalih članov. 
 
Sebastjan poudari, da se moramo člani Študentskega sveta med seboj dogovoriti, 
kakšen protokol reševanja nesporazumov in problemov bo imel ŠS in zraven biti 
pozorni na retorični vidik in spoštljiv odnos med seboj.  
 
Maja pove, da ne želi, da se dela nekaj na silo in da če ima kdo kakšno pobudo naj 
pove znotraj samega Študentskega sveta, saj je vedno pripravljena sodelovati in 
poiskati ustrezno rešitev, se pa ne strinja z vsiljevanjem in širjenjem neresničnih 
informacij.  
 
Simon pove, da sta z članico ŠS Evro-PF Ano že dala pobudo za souporabo e-
poštnega naslova na prejšnji seji, vendar do glasovanja ni prišlo. Pove, da njun namen 
ni bil uničiti enotnosti študentskega sveta in se za to samostojno delovanje tudi 
opraviči.  
 
Sebastjan pove, da ni namen v tem, da imamo vsi enotno mnenje, ampak da znamo 
reševati probleme sproti in da ohranjamo to pluralnost, ki je zelo pomembna v 
demokraciji.  
 
Ana predlaga, da se naredi korespondenčna seja, kjer se bo glasovalo in vzpostavilo 
nov pravilnik glede souporabe e-poštnega naslova. 
 
Ostali prisotni člani ŠS Evro PF se s predlogom strinjajo.  
 
Maja pove, da je v zvezi s posredovanjem mnenja ŠS Evro-PF o udeležbi in prisotnosti 
na predavanjih Maticu Mlakarju prišlo do nesporazuma, in sicer da ne drži navedba, 
da Maja mnenja ni hotela posredovati Simonu oz. članom ŠS Evro-PF, kot je bil Matic 
M. s tem seznanjen s strani Simona. 
 
Simon pove, da je kot predsednik ŠS NU prejel podatke in mnenja od drugih dveh 
fakultet – članic NU, od Evropske pravne fakultete pa je prejel le osnutek mnenja, 
vendar pa ni nikoli dejal, da Maja le-tega ni hotela posredovati.  
 
Maja pove, da je poslala osnutek mnenja o udeležbi na predavanjih na vpogled vsem 
preostalim članom ŠS Evro-PF v skupinski pogovor, da se z njim lahko seznanijo in v 
kolikor bi imeli še kakšne predloge, komentarje ali pripombe, bi se pred tem mnenje 
dopolnilo in šele nato poslalo Maticu M.  
 
Maja pove, da na tak način, zaradi katerega je nastala trenutna situacija ne moremo 
delovati enotno in da naj vsak razmisli, zakaj sploh je član Študentskega sveta. 
Poudari, da se morajo stvari reševati sproti z medsebojno komunikacijo in da je prav, 
da so člani študentskega sveta o vsem, kar se navezuje na delovanje ŠS Evro-PF, tudi 
obveščeni.   



Ostali prisotni člani se s tem strinjajo. 
 
Neja predlaga, da naj se funkciji v dveh študentskih svetovih ne mešata in križata. 
Ostali prisotni člani se s tem strinjajo.  
 
Maja predlaga, da prisotni člani ŠS Evro-PF glasujejo glede souporabe obstoječega e-
poštnega naslova, in sicer o dveh predlogih, tj. ali se obstoječi e-poštni naslov da v 
souporabo vsem članom ŠS Evro-PF ali da se poleg obstoječega e-poštnega naslova 
ustvari nov e-poštni naslov, namenjen zgolj organizaciji dogodkov.  
Ostali prisotni člani se z glasovanjem strinjajo.  
 
Rezultati glasovanja: 
 

1. Obstoječ e-poštni naslov se da v souporabo vsem članom študentskega sveta: 

 

ZA: 2             PROTI: 0          VZDRŽANI: 6 

 

2. Poleg obstoječega e-poštnega naslova se ustvari nov e-poštni naslov za 
dogodke: 

 

ZA: 6             PROTI: 0          VZDRŽANI: 2 

 
Maja pove, da se bodo rezultati glasovanja poslali vodstvu fakultete. Za primer, če 
fakulteta ne odobri ustanovitve novega dodatnega e-poštnega naslova, se na predlog 
Sebastjana izvede dodatno glasovanje o tem, kdo je za to, da se obstoječi e-poštni 
naslov ali e-poštni naslov z novo domeno da v souporabo vsem članom ŠS Evro-PF. 
Vsi ostali prisotni člani se z glasovanjem strinjajo. 
 
Rezultati glasovanja: 
 
V primeru, da fakulteta zavrne ustanovitev dodatnega e-poštnega naslova, se bo 
obstoječi e-poštni naslov ali e-poštni naslov z novo domeno dal v souporabo vsem 
članom študentskega sveta: 

 

ZA: 8             PROTI: 0          VZDRŽANI: 0 

 
Maja pove, da ŠS Evro-PF počaka na odgovor fakultete in na podlagi njenega 
odgovora vzpostavi sistem, za katerega je glasoval. Predlaga, da pravila novega 
pravilnika o morebitni souporabi e-naslova določijo člani Študentskega sveta na 
korespondenčni seji, ki bo potekala od 21. do 27. marca. 
 
Vsi ostali člani se s tem strinjajo. 
 
Zala pove, da je bistvo Študentskega sveta ravno njegova enotnost in da se moramo 
tega vsi njegovi člani zavedati, neodvisno od funkcije, ki jo imamo z letošnjim 
mandatom ter da ne mešamo med seboj še preostalih morebitnih funkcij, ki jih imamo 
v drugih organizacijah. Poudari, da morajo člani med seboj sodelovati, da se uresniči 
prvotni cilj Študentskega sveta in sicer delovanje v prid preostalim študentom. 
S tem se vsi preostali prisotni člani strinjajo.  



5. točka (Poročanje o delovanju ŠS-EVRO PF s pregledom prihajajočih  
aktivnosti ŠS Evro-PF) 

Maja pove, da potekajo intenzivne priprave na dogodek z naslovom Pot do 
Pravniškega državnega izpita (Pot do PDI), ki bo potekal v prostorih Evropske pravne 
fakultete v četrtek, 30. 3. 2023. Pove tudi, da je prišlo do spremembe, in sicer bo poleg 
Luke Švaba (odvetnika) predavala tudi druga kandidatka Anja Kostanjevec Kravanja, 
ki prav tako dela kot samostojna odvetnica, tako da bosta skupaj predstavila PDI v 
formalnem smislu, Luka Švab pa bo 11. 4. izvedel delavnico še delavnico branja in 
pisanja sodb. Zaradi izraženega velikega zanimanja za udeležbo na podobnih 
dogodkih, kot je dogodek z naslovom  Delavnica drugih pravnih pisanj (tožbe, odločbe, 
vloge, odškodninski zahtevki ...), se bo kmalu organiziral tudi ta dogodek, predvidoma 
9. 5. 2023. 

Neja pove, da se bo 28. 3. v prostorih Evropske pravne fakultete v Novi Gorici izvedel 
dogodek z naslovom Predstavitev poklica državnega tožilca. Neja vpraša, če bi bili 
ostali zainteresirani, da se podoben dogodek izpelje tudi v prostorih Evropske pravne 
fakultete v Ljubljani. Vsi prisotni člani se s tem strinjajo.  

Maja pove, da glede dogodka z naslovom Ogled notarske pisarne v Novi Gorici 
zaenkrat še ni prejela novih informacij, bo pa ponovno vstopila v stik s Kariernim 
centrom, da ponovno pozove notarko za uresničitev izvedbe dogodka. 

Nik pove, da bi se okoli 12. aprila izvedel dogodek – obisk odvetniške pisarne, za 
predstavitev poklica sodnika pa meni, da bi bilo boljše, če se ta izvede po prvomajskih 
počitnicah. Ostali prisotni člani se s tem strinjajo. 

Maja pove, da naj bi bil piknik Nove Univerze izveden v maju, pri sami organizaciji pa 
bi sodeloval tudi ŠS Evro-PF.  
 

6. točka (Pregled razpoložljivih sredstev in oblikovanje stroškovnika)  
 
Maja pove, da ima ŠS Evro-PF trenutno razpoložljiva sredstva v znesku 1.292,26 €. 
 

1. Promocijski material 
 
Maja je na fakulteto že poslala vprašanje, in sicer ali je logotip ŠS Evro-PF že 
oblikovan, saj bi ta logotip ŠS Evro-PF uporabljal na svojem promocijskem materialu 
in sicer za razne dogodke, za goste, za študente v začetku leta, na pikniku, in na vseh 
podobnih dogodkih in prireditvah. Kot promocijski material Maja predlaga svinčnike, 
USB-ključke ali kaj podobnega.  
 
Zala predlaga, da bi se čim več promocijskega materiala podeljevalo med same 
študente in ne samo na informativnih dnevih. Kot idejo predlaga, da bi lahko na dan 
izpita imeli kemične svinčnike z logotipom ŠS Evro-PF v predavalnici, da bi študenti 
imeli vedno rezervo v primeru pozabljenega kemičnega svinčnika.  
 
Nika pove, da bi morali definirati vse pričakovane stroške, da lahko preostanek 
razpoložljivih sredstev namenimo izdelavi promocijskega materiala in se dogovorimo, 
koliko česa bi naročili.  
 
 



Zala pove, da bi morali dobiti informacije glede količine izdelkov, koliko česa 
potrebujemo in katerim izdelkom bi dali prednost ter se odločiti, koliko sredstev bi 
namenili čemu.  
 
Maja pove, da je že pisala gospe Doris iz PR Nove univerze in jo zaprosila za 
informacijo, pri katerih ponudnikih Nova Univerza dobavlja svoj promocijski material. 
Pove, da bo poslala dostop do katalogov, kjer je na voljo ogromno ponudb in materiala 
(razne beležke, USB ključki, (kemični) svinčniki …). Pozove člane, da si ogledajo 
ponudbe in na naslednji seji podajo predloge, kaj bi se naročilo in koliko česa bi se 
naročilo.  
 
Maja prav tako pove in seznani preostale člane z idejo, da bi lahko za prihajajoče 1. 
letnike oblikovali Ustavo Republike Slovenije v A6 formatu in to podarili vsem 
študentom 1. letnika ob začetku študijskega leta.  
 
Ana ponudi idejo, da bi ŠS Evro-PF poslal povpraševanje na Državni zbor, če so 
pripravljeni podariti ali za simbolično ceno odstopiti vnaprej dogovorjeno količino knjižic 
z ustavo v A6 formatu, saj je DZ že izdal tako knjižico. 
 
Vsi ostali prisotni člani se s predlogom strinjajo. 
 

Ana prav tako predlaga, da bi se za promocijski material lahko izdelalo dežnike. 
 

Neja pove, da se za gostujoče predavatelje vedno pridobi promocijski material tudi od 
Nove Univerze, Maja doda, da bi tudi v zvezi z nabavo promocijskega materiala za 
potrebe ŠS Evro-PF lahko fakulteto zaprosili za sofinanciranje le-tega. 
 

Nik vpraša, kako je glede same prodaje teh izdelkov, glede na to da fakulteta še nima 
te dejavnosti. Maja pove, da bo prodaja promocijskih izdelkov predvidoma mogoča v 
okviru Študentske organizacije NU, ko bo ta ustanovljena. 
 

Maja pove, da bo članom ponovno posredovala povezave do katalogov s promocijskim 
materialom, ki jih je prejela iz PR službe, da vsi izrazijo svoje mnenje, kaj se jim zdi 
primerno in smiselno naročiti. Ko bo ŠS Evro-PF oblikoval skupno mnenje, se bo 
poslalo povpraševanje, na podlagi katerega bomo pridobili neko okvirno ceno 
promocijskega materiala. 
 

Maja poda predlog, da bi oblikovali nalepke z logotipom ŠS Evro-PF, s čimer se vsi 
prisotni člani ŠS Evro-PF strinjajo. Maja bo povprašala za nalepke, prav tako za druge 
ponudbe. Na naslednji seji Študentskega sveta Evro-PF bo ŠS dorekel vse nadaljnje 
informacije, saj še vedno čaka svoj logotip.  

 

2. Disciplinska komisija 
 
Maja pove, da je prejela obvestilo s strani fakultete o poteku mandatov dveh članic v 
disciplinski komisiji, in sicer Neji Marc kot predstavnici študentov in Petri Doles kot 
namestnici predstavnice študentov. 
 
Maja pove, da je Petra Doles sporočila, da s položaja članice v disciplinski komisiji 
odstopa zaradi preostalih obveznosti in da z veseljem odstopi svoje mesto nekomu 
drugemu, ki ima željo po tej funkciji.  



Neja pove, da sama želi še naprej ostati na tej funkciji, zato Maja predlaga, da ostali 
člani potrdijo njen mandat. Vsi člani se strinjajo z Nejinim nadaljevanjem mandata kot 
predstavnice študentov v disciplinski komisiji. 
 
Maja se javi, da bi sama nadomestila Petro, v kolikor nihče izmed preostalih članov ne 
izjavi interesa za to funkcijo.  
 
Vsi prisotni člani Študentskega sveta Evro-PF se s tem strinjajo, zato Maja nadomesti 
Petro Doles kot namestnico predstavnice študentov v disciplinski komisiji.  

 

7. točka (Razno)  
 

1. Revija Aspectus 
 

Ana pove, da je želja po čim večjem pisanju prispevkov in člankov študentov, nastala 
pa je tudi pobuda študentom, sploh tistim, ki so se udeležili Erasmus izmenjave, 
obvezne prakse pri nas ali v tujini, spomladanske ali jesenske šole ali kakršnihkoli 
obštudijskih dejavnosti, da strnejo svoje izkušnje in nasvete v neko poročilo, ki bi se 
objavilo v reviji, z namenom, da se ostali zainteresirani seznanijo s tem in da se poveča 
branje te revije. Objavili bi lahko prav tako razne zabavne anekdote, ki so se prigodile 
študentom. Pove, da so članki lahko v angleškem ali slovenskem jeziku. Seznani s 
tem, da je prva izdaja v oktobru, kateri sledi spomladanska in tej poletna izdaja. Cilj je, 
da so v študijskem letu izdane 4 številke revije. Pove, da en del prispevkov prispeva 
tudi fakulteta sama in predlaga, kaj bi moralo biti vključeno.  
 
Maja pove, da bi se v zvezi s tem lahko naredile določene objave na socialnih omrežjih, 
s katerimi bi vzpodbudili študente, da sodelujejo pri pisanju člankov in prispevkov.  
 
Sebastijan predlaga, da bi poleg oglaševanja preko socialnih omrežij morali oglaševati 
tudi na sami oglasni deski na fakulteti, prav tako pa bi se morali sami člani 
Študentskega sveta Evro-PF vključiti v pisanje in v vsaki številki vključiti svoje 
prispevke, bodisi glede svojega delovanja in predstavitve dogodkov, bodisi kaj 
drugega, povezanega s študijem.  
 

2. Razrešitev člana Študentskega sveta 
 
Maja pove, da je skladno z dogovorom na prejšnji seji članu ŠS Evro-PF M. G.1 dne 
27. 2. 2023 poslala e-poštno sporočilo, s katerim ga je pozvala k pojasnilu za njegovo 
neaktivnost in morebitno nadaljnje sodelovanje v ŠS Evro-PF. Pove, da odgovora nanj 
ni prejela. Ostale člane ŠS Evro-PF pozove k oblikovanju končnega mnenja glede 
razrešitve člana M. G., in sicer zaradi njegove daljše neaktivnosti in dvakratnega 
neopravičenega izostanka iz seje. 
 
Simon pove, da je problem, ker študijska smer Pravo in management nepremičnin 
nima nobenega predstavnika v Študentskem svetu poleg M. G., ki pa se rednih sej 
študentskega sveta ne udeležuje.  
 
 

 
1 Ime in priimek člana sta na željo člana zapisana s kraticami imena in priimka. 



Neja pove, da na tej študijski smeri obstaja generalni problem, saj študentje očitno niso 
zainteresirani za sodelovanje v Študentskem svetu kot predstavniki študentov na 
študijski smeri Pravo in management nepremičnin, saj se že v preteklih letih nihče od 
njih ni angažiral. Javi se, da povpraša študenta PMIN, ki je tutor, če bi se želel pridružiti 
ŠS Evro-PF kot zunanji sodelavec, saj bi v nasprotnem primeru morali začeti nov 
postopek volitev. 
 
Tea predlaga, da naj si M. G. sam najde svojega namestnika. 
 
Sebastjan pove, da je to v nasprotju z demokratičnostjo. Pove tudi, da je na preostalih 
članih naloga, da čim bolje in v večjem obsegu promovirajo svoje delo. 
 
Prisotni člani se strinjajo, da se v skladu s 46. členom Poslovnika ŠS Evro-PF na 
današnji seji sproži postopek razrešitve člana Študentskega sveta Evro-PF M. G., ki je 
od začetka letošnjega mandata v študentskem svetu neaktiven, od treh preteklih 
rednih sej in današnje četrte redne seje ima že dvakratni neopravičeni izostanek. To 
je poleg daljše neaktivnosti tudi razlog za razrešitev, saj mora v skladu s Poslovnikom 
Študentskega sveta Evro-PF član ŠS v primeru neudeležbe na seji svoj izostanek 
opravičiti.  
 
Maja pove, da so vsi člani že z oddajo kandidature in posledično izvolitvijo morali 
sprejeti odgovornost za redno in aktivno udejstvovanje v študentskem svetu in da se 
pričakuje, da bo nekdo, ki ima interes, poleg preostalih obveznosti, ki jih imamo tudi 
vsi ostali, namenil del svojega časa za sodelovanje v študentskem svetu.  
 
Vsi prisotni člani ŠS Evro-PF se s tem strinjajo. 
 
Vsi prisotni člani soglasno sprejmejo pobudo za začetek postopka razrešitve 
člana M. G. s funkcije člana Študentskega sveta Evro-PF.  
 

3. Študentska organizacija NU 
 
Simon pove, da je bila na nadzorno komisijo Študentske organizacije Slovenije 
poslana uradna pobuda za ustanovitev študentske organizacije NU, z namenom, da bi 
se čim prej razpisale volitve. 

 

Seja se zaključi ob 16. uri, naslednja seja bo predvidoma izvedena čez približno 
en mesec v prostorih Evropske pravne fakultete v Ljubljani, datum le-te pa bo 
znan naknadno.  

 

Zapisnik pripravila: 

Nika Tavčar 
Predsednica ŠS EVRO-PF: 
Maja Remec 

 


